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PROTOKÓŁ NR V.2015 

z przebiegu V sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 19 marca 2015 r. 

 

V sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Sulechowie. 

W obradach sesji uczestniczyło 21 radnych. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu nr V.2015 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście. 

Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

Przed sesją odbyło się uroczyste przekazanie samochodu przekazanie 

Andrzejowi Klementowskiemu, dyrektorowi Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Sulechowie nowego osobowego busa. Dariusz 

Wróblewski, Starosta Zielonogórski i Waldemar Kotlarski, Wicestarosta okleili 

auto herbem powiatu. Wychowankowie Ośrodka z opiekunami podziękowali za 

nowy środek transportu.  

 

Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 

o godz. 1345 otworzył V sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 

wszystkich zgromadzonych.  

Zgodnie z listą obecności stwierdził obecność 21 radnych, co stanowi 

kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 

oraz niezbędne materiały i projekty uchwał. Porządek obrad Rada przyjęła 

jednogłośnie, „ZA”. 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie V Sesji Rady Powiatu. 

2. Przejęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu Nr IV.2015. 

4. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Bezrobocie w powiecie zielonogórskim w 2014 roku i Plan Działania PUP 

na 2015 rok. 

7. Wnioski i zapytania Burmistrzów, Wójtów i Przewodniczących Rad Miast 

i Gmin. 

8. Wnioski i interpelacje radnych. 
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9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok (druk 29); 

2) zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014 – 

2022”; ( druk 25). 

3) określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na 

które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2015 roku, (druk 22) 

4) rozpatrzenia skargi Pana ……………….., (druk 26 ); 

5) wyrażenia zgody na obniżenie wysokości bonifikaty od ceny lokalu 

użytkowego nr 3.7 znajdującego się w Sulechowie, w budynku przy 

Al. Niepodległości 15, wpisanego do rejestru zabytków, stanowiącego 

własność Powiatu Zielonogórskiego, (druk 23 ); 

6) wyrażenia zgody na obniżenie wysokości bonifikaty od ceny lokalu 

użytkowego nr 3.14 znajdującego się w Sulechowie w budynku przy 

Al. Niepodległości 15, wpisanego do rejestru zabytków, stanowiącego 

własność Powiatu Zielonogórskiego, (druk 24 ) 

7) powołania składu osobowego Rady Społecznej działającej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej 

w Sulechowie, (druk 27); 

8) powołania składu osobowego Rady Społecznej działającej przy Szpitalu 

Rehabilitacyjno-Leczniczym dla Dzieci SP ZOZ w Wojnowie, 

(druk 28). 

10) Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

11) Wolne wnioski i zapytania. 

12) Zamknięcie V Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący poinformował, że Protokoły są dostępne na stronie 

internetowej BIP powiatu zielonogórskiego, link Rady Powiatu, 

a w papierowej wersji do wglądu w biurze Rady oraz wyłożony przed sesją. 

Protokoły IV.2015 zostały przyjęte jednogłośnie 

 

Ad 4. 
Starosta przedstawił sprawozdanie z prac Zarządu od 29 stycznia 2015 r. 

do 19 marca br. (załącznik nr 3). Ponadto poinformował, iż został 

Przewodniczącym Kapituły Lauru Oświaty przy Sejmiku Województwa 

Lubuskiego. Do 20 maja można składać wnioski o przyznaniu nagrody 

w następujących kategoriach: jednostki samorządu terytorialnego 

i stowarzyszenia, podmioty gospodarcze i instytucje, osoby fizyczne, 

pracownicy oświaty.  

Odbyło się również spotkanie w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej o możliwości pozyskiwania środków. 
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Ad 5. 

Przewodniczący zapoznał ze swoimi działaniami w okresie 

międzysesyjnym. W okresie od 30 stycznia do 19 marca pełnił dyżury w biurze 

rady powiatu. Spotykał się również z samorządowcami z naszego powiatu. Był 

z wizytami w powiatowych placówkach oświatowych. 

Brał udział w posiedzeniach Zarządu, w polsko-niemieckiej konferencji 

podsumowującej realizację projektu turystycznego, w dniach otwartych ZSP. 

Wiceprzewodniczący rady również pełnili dyżury w biurze rady. 

 

Ad 6. 

 Edmund Prekurat przedstawił w formie multimedialnej informację pn. 

Bezrobocie w powiecie zielonogórskim w 2014 roku i Plan Działania PUP na 

2015 rok. (załącznik nr 4). 

Edwin Łazicki podziękował za szczegółowy i precyzyjny materiał 

i złożył życzenia dalszej owocnej pracy. 

 

Ad 7. 

Nie zgłoszono wniosków. 

Ad 8. 
Przewodniczący Rady poinformował, iż Prezydent RP Bronisław 

Komorowski uhonorował radnego Romualda Malinowskiego dyplomem „Za 

wieloletnie zaangażowanie na rzecz społeczności lokalnej”. Radni złożyli 

gratulacje. 

Roman Rakowski oznajmił, że Rada Miejska w Sulechowie w dniu 

17 marca podjęła Uchwałę o wprowadzenie zadania budowy ronda: 

31 Stycznia, Koszarowa, Brzozowa, M. Konopnickiej. Poprosił Zarząd 

o przygotowanie projektu uchwały na kwietniową sesję o współfinansowaniu 

tego zadania, przewidywania partycypacja to ok. 25.000 zł. 
 

Ad 9. 

1)  Anna Michalska, Naczelnik Wydziału Finansowego przedstawiła 

autopoprawki i omówiła zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok. 
Rada jednogłośnie, 20 „ZA” przyjęła Uchwałę Nr V.25.2015 w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok, (załącznik nr 5). 
2) Radni bez zastrzeżeń podjęli Uchwałę Nr V.26.2015 w sprawie 

w sprawie zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na 

lata 2014 – 2022”; (załącznik nr 5). 

3) Bez uwag, 21 głosów ZA Rada podjęła Uchwałę V.27.2015 w sprawie 

określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2015, (załącznik nr 6). 

4) Ryszard Górnicki poinformował, iż Komisja Rewizyjna szczegółowo 

zbadała sprawę, a jej ustalenia zawarte są w uzasadnieniu. Radni bez 

uwag, 21 głosów ZA podjęli Uchwałę V.28.2015 w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pana ………………, (załącznik nr 7). 
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5) Przewodniczący oświadczył, iż na posiedzeniach Komisji uzgodniono, że 

wysokość bonifikaty dla obu lokali wynosi 30%. Radni bez zastrzeżeń 

podjęli Uchwałę Nr V.29.2015 w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie 

wysokości bonifikaty od ceny lokalu użytkowego nr 3.7 znajdującego się 

w Sulechowie w budynku przy Al. Niepodległości 15; (załącznik nr 8). 

6) Radni bez zastrzeżeń podjęli Uchwałę Nr V.30.2015 w sprawie 

wyrażenia zgody na obniżenie wysokości bonifikaty od ceny lokalu 

użytkowego nr 3.14 znajdującego się w Sulechowie w budynku przy 

Al. Niepodległości 15; (załącznik nr 9). 

7) Roman Rakowski zapytał kto i w jaki sposób ustała kaskad, typował 

kandydatów do rad społecznych.  

Przewodniczący powiedział, kandydaci sami się zgłaszali, chodziło również, 

by byli to ludzie z okolic i posiedzenia nie kolidowały z innym 

obowiązkami, a frekwencja zapewniała możliwość prawomocnych uchwał. 

Oznajmił też, że jest zmiana i za Czesława Hołołuba do Rady w Sulechowie 

wchodzi Krzysztof Stefański. 

Rada przyjęła Uchwałę Nr V.31.2015 w sprawie powołania składu 

osobowego Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Sulechowie 21- ZA, (załącznik nr 10). 

8) Radni jednogłośnie, 21 „ZA”  przyjęli Uchwałę Nr IV.24.2015 

w sprawie powołania składu osobowego Rady Społecznej działającej przy 

Szpitalu Rehabilitacyjno- Leczniczym  dla Dzieci SP ZOZ w Wojnowie, 

(załącznik nr 11). 

 

Ad 10. 

Dariusz Wróblewski, Starosta Zielonogórski oznajmił, iż w Sulechowie 

nastąpił duży rozdźwięk pomiędzy Radą a Burmistrzem. W Ubiegłej kadencji 

były ustalenia pomiędzy powiatem a gminą, lecz dziś inwestycja nie jest pewna. 

Rozmowy będą prowadzone. W powiecie trwają prace nad budową budżetu 

drogowego. Poprosił o odłożenie uchwały na późniejszy termin. 

Roman Rakowski stwierdził, iż nie chodzi o tryb pilny uchwały 

w sprawie budowy ronda, ale inwestycja ta jest niezbędna. Rada Miejska 

w ubiegłej kadencji przekazała 500.000 zł na wniosek burmistrza, a kwota 

25.000 nie jest wysoka. 

Dariusz Wróblewski ponownie poprosił o cierpliwość, jest 

opracowywany plan przebudowy i remontów dróg do 2020 roku. 

Edwin Łazicki zaproponował złożenie wniosku w tej sprawie i zostanie 

on po analizie rozpatrzony. 
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Ad 11.  

Ryszard Górnicki poparł stanowisko Romana Rakowskiego, Rada 

Miejska poprzedniej kadencji zaakceptowała projekt przebudowy, a jest 

ciągłość władzy. Zapytał czy w radzie powiatu zostały zarejestrowane kluby 

radnych. 

Edwin Łazicki poinformował, że powstały Kluby Radnych Platformy 

Obywatelskiej , Polskiego Stronnictwa Ludowego oraz Prawa 

i Sprawiedliwości. 

Roman Rakowski złożył na ręce Przewodniczącego pismo o zawiązaniu 

się Klubu Radnych Samorządowy Powiat Zielonogórski. 

 
   

Ad 12.  

O godz. 1510 Przewodniczący Rady zamknął obrady V Sesji Rady 

Powiatu Zielonogórskiego. 
 

 

 

Protokolant       Przewodniczący 
        Rady Powiatu Zielonogórskiego 
         Jolanta Drygas     
                  Edwin Łazicki 
 

 


